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ÅBENT REFERAT 
Emne: Bestyrelsesmøde, Bjerringbro Byforum 

Mødeleder: Henrik Larsen 

Referent: Lars Christiansen 

Dato: 9. juni 2021 

Varighed: 18.30-21.00 

Sted: Bychefens kontor 

Tilstedeværende: Henrik Larsen, Dagny Vistisen, 
Michael Jensen, Kirsten Elsborg, Morten Thrane og 
Lars Christiansen.  
 
Erik Albrechtsen deltog over telefon. 
 
Fraværende:  

 

1. Godkendelse af referat 
 
Resumé 
Godkendelse af referat fra mødet den 26. april 2021.  
 
Drøftelse og konklusion 
Godkendt 

2. Orientering fra Bychefen 
 
Resumé 
Kort orientering fra bychefen om de vigtigste punkter siden sidste møde 
 

• Bestilling af ekstra blomsterkugler 
o Fejl ophængning – men det ser godt ud 
o Ekstra pris 53.000 kroner – pengene tages fra puljen fra Viborg Kommune 
o Færdig i uge 27 men kan nok først nå frem i uge 28 – ophænges 

• Udskiftning af wirer i gågaden – nedtagning på Torvegade 
• Underholdning på Niels Due Jensens Plads 

o Voksne: 17. og 24. juni samt 4-5 gange efter sommerferien 
o Børn: 4 gange efter sommerferien 
o Detail mangler at planlægge noget til lørdage 

• Kulturfestival – første møde er holdt, og vi får igen et godt program. 
o Uge 33. Indhold fra søndag den 15. august til søndag den 22. august 
o Jeg laver igen en byvandring nu med fokus på åen og Sønderbro 
o Mange gode input fra kulturlivet 
o Stationen vil blive brugt til udstillinger og i hvert fald et enkelt foredrag 

• Bypedeller har lavet en aktion forleden.  
o Det blev vældigt godt modtaget på FB 
o Problemstillinger omkring vandmængde, som Lars Haahr arbejder på at løse 

• Unge laver ballade på ved åen og på NDJP  
o Vi må se om ikke vores retningslinjer virker ved åen – det her var forudset 
o Problemer på pladsen – men hvor skal de unge så gå hen? 
o En løsning kunne være at aktivere pladsen noget mere – kan Isfuglen eks. stå der nogle 

dage om ugen? 
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o Michael supplerede med at fortælle, at Viborg Ungdomsråd vil hjælpe med at tage en 
dialog med de unge, ligesom man vil forsøge at få bygget noget selvjustits ind ved at 
udpege de ledende unge og få dem til at tage medansvar. 

• Hjemmeside går i luften på mandag.  
o Vi laver den færdig ”udefra og ind” så forsiden ikke skal laves om. Og så må vi producere 

så meget som muligt før og så resten bagefter¨ 
o Aftalt med Henrik at jeg præsenterer den på generalforsamlingen 
o Google Analytics – endelig kan vi se, hvordan den bliver brugt 

§ Fokus på bla. Nyheder og Kalenderen.  
• Springvandet har været i stykker pga. problemer med pumperne, men det bør være i orden nu 

igen.  
 
 
Drøftelse og konklusion 
Bestyrelsen tog orienteringen til efterretning.  

3. Økonomi 
 
Resumé:  
Gennemgang og underskrift af årsregnskab 2020 
 
Gennemgang og godkendelse af budget 2021 
 
Drøftelse og konklusion 
Godkendt 

4. Formandens beretning 
 
Resumé:  
Bestyrelsen kommer med input til punkter, der skal med i formandens beretning på generalforsamlingen.  
 
Drøftelse og konklusion 

• Hindbærkrattet – succeseen med salg af byggegrunde – der skal laves flere byggegrunde  
• Helhedsplan + 2.0 og NDJP indvielse 
• Detail Corona minus aktiviteter men gavekort-eventen var en STOR succes.  
• Sønderbro og åen og foyeren (slut i år) går i gang i år inden så længe 
• Lyskunst skal indvies i år + mere 
• Foreningsfolder 
• Bypedellerne – skralde indsamling gerne mere drøn på – fået en cykel  
• Adfærdsregler ved åen de unge og de gamle 
• Skoledebat 
• Iværksætterkonkurrence 
• Ansøgning til kommunen og økonomien 
• Stor interesse for skolegrunden  
• Bosætning 
• Corona – genstart + støtte fra kommunen 
• Generel mere gang i den i området 
• Corona – vores rolle under første nedlukning 
• Kulturfestival 
• Musik på pladserne 
• Markedsgade og helleanlæg + god dialog med trafikfolkene i kommunen 
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• Julebelysning på kuberne flotteste og lavet lokalt af ABC 
• Godt samarbejde med Elfonden omkring projekter 

5. Indkomne forslag til generalforsamlingen 
 
Resumé 
Bestyrelsen gennemgår og forholder sig til eventuelle indkomne forslag til generalforsamlingen. Herunder 
sine egne to punkter til ændring af vedtægterne.  
 
Drøftelse og konklusion 
Ingen forslag udefra.  

6. Afvikling af generalforsamlingen 
 
Resumé: 
Bestyrelsen drøfter den generelle afvikling af generalforsamlingen. Herunder mødetid og eventuel 
spisning. Følgende er allerede på plads:  

• Advokat Jens Egsgaard har sagt ja til at være dirigent 
• Revisor Jørgen Løbner kommer og gennemgår regnskabet 
• Bestyrelsen indstiller Morten Thrane som kandidat til bestyrelsen 
• Lars præsenterer den nye hjemmeside for de fremmødte 

 
Drøftelse og beslutning  
Vi mødes 17.30 til spisning. Vi inviterer vores gæster til spisning.  

6.5 Hvem sidder i bestyrelsen efter generalforsamlingen 
 
Resumé: 
Efter vedtægterne skal hvert enkelt udvalg indstille deres kandidat – og dermed udvalgsformand – en uge 
inden generalforsamlingen. 
 
Drøftelse og beslutning: 
Erik Albrechtsen for Borger 
Michael Jensen for Forening 
Dagny Vistisen for Kultur 
Henrik Larsen for Erhverv 
Detail mangler en kandidat. Der undersøges hvem der skal have posten.  
 

7. LUKKET SAG  

8. Næste bestyrelsesmøde 
 
Resumé: 
Der skal sættes en dato for næste bestyrelsesmøde. Bychefen foreslår, at det bliver i august.  
Samtidig indstiller bychefen at bestyrelsen inviterer Helle Sørensen fra Vi Er Viborg til at deltage på mødet, 
så vi kan drøfte et tættere samarbejde mellem Bjerringbro Byforum og Vi Er Viborg. Bychefen peger i den 
forbindelse på følgende muligheder i forbindelse med et tættere samarbejde:  

• Fælles telefonpasning 
• Fælles inspiration og bookning af kunstnere til underholdning i Bjerringbro 
• Strategisk tættere samarbejde omkring ansøgninger til Viborg Kommune 
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Drøftelse og beslutning 
 
Tirsdag den 10. august. Kl 18.30 – 21.00 
 

9. Evt. 
Intet. 

 
 


